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Verslag van de jaarvergadering DBV Ruinerwold - Berghuizen gehouden op 
19 april 2023 in het Dorpshuis De Buddingehof in Ruinerwold. 
 

1. Welkom en opening: 
Aanwezig namens het bestuur: Anja Herskamp, Leontine Splinter, Marius van de Pol, 
Joke Telman, Nico Huiskes, Jordy Flinkert. 
Aanwezige overige leden: 9 
Afmelding van: Anneke Pool, Magreet Hofstra, Trijnie de Boer, Jelle Wagenaar en 
Petra Haanstra 
 

2. Mededelingen en ingekomen stukken: 
Geen 
 

3. Notulen van de algemene ledenvergadering d.d. 2 november 2021  
Anja Herskamp vult nog aan bij punt 8: er is grond aangekocht door een ontwikkelaar 
en er in een intentieverklaring opgesteld met de gemeente voor de bouw van 10 
woningen. Hiervoor is een klankbordgroep opgericht, waar ook Dorpsbelangen deel 
van uit maakt, om zo het proces te kunnen bewaken. In mei is er zoals het nu lijkt een 
informatieavond voor de inwoners van Berghuizen. 
Daarnaast vertel Anja over de attentieverhogende maatregelen op de kruising bij het 
Dorpshuis: de plaatsing van 3 potloden en de tekst schoolzone op straat. Deze kruising 
blijft een aandachtspunt. 
Notulen worden ongewijzigd vastgesteld, Leontine Splinter wordt bedankt voor het 
opstellen hiervan. 
 

4. Jaarverslag / Activiteiten 2021 / 2022: 
Anja licht de activiteiten uit het verslag mondeling toe. Anja vertelt onder andere over 
de wandeling met de burgemeester door Ruinerwold. 
Anja licht meer toe over de ontstane situatie rond Blijdenstede. Dorpsbelangen 
vertegenwoordigd in deze zowel de voor- als tegenstanders en heeft hierin de rol van 
procesbewaker. Dorpsbelangen vindt dat zij een mening kan hebben over het soort 
woningen, niet zozeer over hoe dat eruit gaat zien omdat dat persoonlijke smaak 
betreft. Daarnaast zijn bepaalde bestuursleden persoonlijk hierover benaderd, wat 
men als niet fijn heeft ervaren. Dorpsbelangen geeft aan in ieder geval voor 
woningbouwontwikkeling te zijn.  
Anja vertelt verder over de overige woningbouwontwikkelingen in Ruinerwold: in 
Berghuizen de ontwikkeling van  woningen, ontwikkeling van Kerkweg-Zuid, waar een 
inloopavond voor is geweest, en de verbouwing van het oude gemeentehuis. 
Daarnaast is er een ontwikkeling achter Dijkhuizen 111 (4 woningen) en een CPO 
ontwikkeling achter Dijkhuizen 68,  richting het evenemententerrein. In het kader 
hiervan blijft de toegangsweg naar de school / sportvelden een aandachtspunt naar 
de gemeente. 
Voor de uitbreiding van de Hoge Akkers is het bestemmingsplan onherroepelijk en 
kan er binnenkort gestart worden met het bouwrijp maken en uitgifte van de kavels. 
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Daarnaast is er een dialoogavond georganiseerd voor de nieuwe ontsluitingsweg aan 
de zuidzijde. 
Voor de oversteek N375 in Berghuizen is inmiddels besloten dat er geen tunnel kan 
worden gerealiseerd. Er wordt nu aan de raad gevraagd het standpunt hierover 
wijzigen en te gaan voor een realisatie van rotonde. Dorpsbelangen zit ook hier in de 
klankbordgroep.  
Anja benoemd nogmaals de situatie op Dijkhuizen, het kruispunt ter hoogte van de 
Buddingehof. Hierin benoemt zij ook dat Dorpsbelangen onderzoekt in hoeverre de 
plaatsing van digitale snelheidsmeters hier een optie is. Dhr Groot merkt op via VVN 
er nog de optie is om verkeerscontroles aan te vragen. 
Buitengoed, het multifunctionele evenemententerrein: hiervoor is een enquête 
uitgezet ter onderbouwing van de behoefte. Daarnaast wordt er onderzocht welke 
subsidies aangevraagd kunnen worden ter financiering van het plan.  
De REN wordt opgeheven. In plaats hiervan sluiten wij ons aan bij Duurzaam Ruinen, 
die ook projecten in Ruinerwold tot uitvoering wil brengen. Het budget vanuit de REN 
zal worden overgeheveld naar Dorpsbelangen. Duurzaam Ruinen zet zich onder 
andere in voor een postcoderoos op de sporthal in Ruinerwold. Marius van de Pol zet 
zich hier namens Dorpsbelangen voor in. 
Begin dit jaar heeft Dorpsbelangen de nieuwe Dorpsvisies aan de contactwethouder 
uitgereikt. Hij ligt ook diverse locaties in het dorp en is via onze website te 
downloaden. Door corona is deze dorpsvisie vrij laat tot stand gekomen.  
Daarnaast hebben we mede met diverse verenigingen en de scholen ons standpunt 
geuit naar de gemeente wat betreft de inzameling van oud papier.  
Verder is het verslag ter kennisname. 
Henny Slomp vraagt nog of er ook bekend is of er belangstelling is voor een 
knarrenhof in Ruinerwold. In de woonvisie van de gemeente is dit wel naar voren 
gekomen. Het is wel de vraag waar dit dan gerealiseerd kan/moet worden. Henny 
merkt ook op dat er bij Buitengoed gekeken moet worden naar activiteiten voor 
ouderen.  
Nico Huiskes vraagt of het parkeren in de kern, mede door het wegvallen van Klok, 
onder de aandacht ligt. Anja Herskamp geeft aan dit zeker onze aandacht heeft en 
ook met de gemeente reeds is besproken. 
 

5. Financieel verslag 2021 en 2022: 
Het saldo van de vereniging is positief, mede door de reserve vanuit Dijkhuizen. 
Vergaderkosten zijn een stuk lager wegens digitaal vergaderen vanwege Corona. 
Daarnaast is er een bijdrage gedaan voor de opstartkosten van het plan Buitengoed. 
Uiteindelijk vloeien deze kosten weer terug naar de kas van Dorpsbelangen. Pieter 
Groot vraagt of er iets in de planning staat voor komende periode aan uitgaven. Anja 
geeft aan dat plannen als Buitengoed en andere initiatieven, zoals speeltuinvereniging 
en het schoolplein hiermee ondersteund gaan worden.  
Er staat een post van de Miete op het overzicht, Ronald vraagt of dit beschikbaar kan 
worden voor het pimpen van de Miete. Anja geeft aan dat ze met een voorstel 
kunnen komen wat betreft eventuele een extra bijdrage. 
Verder zijn er geen opmerkingen. 
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6. Verslag kascommissie (Magreet Hofstra & Trijnie de Boer) 

De kascommissie heeft de boeken gecontroleerd en verlenen beide de 
penningmeester decharge. Beiden zijn zij helaas afwezig voor een toelichting. 
 

7. Benoeming nieuw lid kascommissie:  
Magreet Hofstra is aftredend en wordt vriendelijke bedankt voor haar inzet. Henny 
Slomp biedt zich aan als nieuw lid van de kascommissie.  
 

8. Vaststellen contributie 2023: 
De contributie voor het nieuwe jaar wordt vastgesteld op €5,-. Dit bedrag is 
ongewijzigd ten opzichte van het jaar ervoor. 
 

9. Bestuursverkiezing: 
Aftredend en niet herkiesbaar: 
Danny Tanghe, Nico Huiskes, Henk de Jonge, Joke Telman.  
Nico en Joke zijn aanwezig en worden bedankt voor hun inzet. Zij krijgen hiervoor een 
bos bloemen en een cadeaubon aangereikt. 
 
Kandidaten die worden voorgesteld: 
Tamara van Beek 
Met instemming van de leden wordt zij benoemd. 
 
Anja doet nog een oproep voor nieuwe bestuursleden. Momenteel mist het bestuur 
het agrarische geluid en eventueel iemand die de financiële kant van Jelle over kan 
nemen. 
 

10. Mogelijkheid tot het inbrengen van aandachtspunten richting gemeente: 
- De optie wordt genoemd om de leiding dicht te leggen naast de toegangsweg naar 

de sportvelden om dit te gebruiken om deze weg veiliger te maken. Deze optie is 
ook al bij de gemeente genoemd. 

- Ook wordt een wandelpad achter de perenbomen langs genoemd, ook deze is in 
het verleden eens bij de gemeente genoemd. Deze wordt weer meegenomen naar 
de gemeente. 

- Er wordt de optie genoemd om een pondje aan te leggen bij de oude vaart. 
Vanwege de daar lopende grens met de gemeente Westerveld wordt dit als een 
uitdaging gezien. 

 
11. Rondvraag: 

- Er wordt gevraagd waar de wandelpaden in Ruinerwold terug te vinden zijn. Het is 
bedoeling dat er twee / drie informatieborden geplaatst gaan worden, daarnaast 
zijn ze ook online terug te vinden via oa het Drentse Landschap. De vraag wordt 
meegenomen naar de werkgroep van deze wandelpaden. 

- Ronald Buld deelt mee dat op 9 mei het plan voor de ver- / nieuwbouw van het 
dorpshuis wordt gepresenteerd aan de gebruikers.  

 
Pauze 
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12. Rosa van Vliet en Nick van den Pol van Het Ambacht komen een toelichting geven 

over hun werkzaamheden. 
Nick en Rosa geven uitleg over hun werkzaamheden in hun winkel, brasserie, 
bloemenwinkel, dagbesteding, bierbrouwerij. Zij vertellen over de visie van hun 
bedrijf en hoe het tot stand is gekomen. Zij geven aan dat zij altijd op zoek zijn naar 
vrijwilligers. 
 

13. Sluiting 
Voorzitter Anja Herskamp bedankt Nick en Rosa voor hun verhaal, bedankt de overige 
leden voor hun komst en inbreng en sluit de vergadering. Zij nodigt iedereen uit voor 
een drankje aan de bar. 


